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ROMANIA 
JUDETUL HUNEDOARA 
CONSILIUL JUDETEAN 
 
 
 
 
 

PROCES VERBAL 
încheiat în ședința ordinară a Consiliului Județean Hunedoara 

din data de 26 mai 2023 

 
 
 
    In conformitate cu prevederile art.178 alin.1 și art.179 alin.2 lit.a din 
Ordonanța de Urgență a Guvernului României nr.57/2022 privind Codul administrativ, prin 
Dispoziția Președintelui Consiliului Județean Hunedoara nr.192/2023, modificată prin 
Dispoziția Președintelui Consiliului Județean Hunedoara nr.194/2023, Consiliul Județean 
Hunedoara a fost convocat și s-a întrunit în ședință ordinară, în sala de ședințe de la sediul 
acestuia din Deva, B-dul 1 Decembrie nr. 28 în data de 26 mai 2023, ora 13:00. 
     La ședință sunt prezenți: Nistor Laurențiu – președintele Consiliului Județean 
Hunedoara; Bădin Ion și Țambă Alin Adam (on-line) – vicepreședinți ai Consiliului Județean 
Hunedoara; Angalita Lenuța, Arion Viorel, Bălănesc Doinița Maria, Bârea Vasile, Bogdan 
Sever, Chiș Alexandru, Chivu Cristina, Ciodaru Iulian Dacian, Coltescu Marin, Demeter 
Ioan, Dunca Victoria Alina, Gligor Dorin Oliviu, Goia Marcel Adrian, Hirghiduși Ion, Ivăniși 
Maria, Logofătu Daniela Maria, Mate Marta, Micula Dacian Claudiu (on-line), Mutulescu 
Marius, Muzsic Robert Eugen, Petruș Adrian, Pârvuța Gabriel Ionuț, Popa Dorin Ioan, Rus 
Ioan, Socaci Andrei, Suciu Ancuța Elena, Șpan Ioan, Ștaier Ioan Dumitru, Ștefănie Maria, 
Zvîncă Adrian – consilieri  județeni;  Dan Daniel – secretarul general al județului.  
    Ședința este condusă de domnul președinte Nistor Laurențiu. 
    Nistor Laurențiu: 
    Doamnelor și domnilor consilieri județeni, declar deschise lucrările ședinței. 
Vă rog să vă ridicați pentru intonarea Imnului Național! 

(după intonarea imnului) 
      Întrucât sunt prezenţi un număr de 32 consilieri județeni (2 on-line) , număr la 
care se adaugă președintele consiliului județean (33), potrivit art.180 alin.1 din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului României nr.57/2019 privind Codul administrativ, ședința este legal 
constituită.  
    Dau cuvântul secretarului general al județului, pentru a supune la vot procesul 
verbal încheiat în ședința anterioară. 
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    Dan Daniel: 
    În conformitate cu prevederile art.138 alin.15 din Ordonanța de Urgență a 
Guvernului României nr.57/2019 privind Codul Administrativ, supun spre aprobare procesul 
verbal încheiat în ședința extraordinară din data de 11 mai 2023: 

- Cine este pentru? 
- Împotrivă? 
- Abţineri? 

     Procesul verbal a fost aprobat cu unanimitate de voturi (33). 
    Nistor Laurențiu: 
      Domnilor consilieri, permiteți-mi să vă prezint următorul proiect al ordinii de zi, 
astfel cum a fost publicat: 
1. Proiect de hotărâre pentru modificarea art.1 alin.1 din Hotărârea Consiliului Județean 

Hunedoara nr.87/2023 privind aprobarea încheierii unui contract de comodat între 
Județul Hunedoara, prin Consiliul Județean Hunedoara, și Centrul de Cultură și Artă al 
Județului Hunedoara; 

2. Proiect de hotărâre privind validarea rezultatului examenului organizat în vederea 
ocupării funcţiei vacante de şef Serviciu Anatomie Patologică din cadrul Spitalului 
Judeţean de Urgenţă Deva; 

3. Proiect de hotărâre privind solicitarea de preluare  temporară în administrarea Consiliului 
Judeţean Hunedoara a drumului județean DJ 666B cuprins între km 0+000 și km 5+750, 
drum intravilan aflat în administrarea Consiliului Local al Orașului Aninoasa, în vederea 
realizării unor lucrări de reabilitare și modernizare; 

4. Proiect de hotărâre privind solicitarea de preluare temporară în administrarea Consiliului 
Judeţean Hunedoara a drumului  vicinal care face legătura între drumul județean   DJ 
668B și Mănăstirea Măgura de la km 0+000 la km 1+000: pășune Meret aparţinând 
proprietăţii publice a Comunei Mărtinești, în vederea realizării unor lucrări de 
modernizare și reabilitare; 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea unui act adițional la Contractul de administrare 
încheiat între Județul Hunedoara, prin Consiliul Județean Hunedoara, și Spitalul 
Județean de Urgență Deva; 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea situațiilor financiare pe anul 2022 ale S.C. APA 
PROD S.A. DEVA; 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie a bugetului propriu al judeţului 
Hunedoara şi a situaţiilor financiare anuale, inclusiv anexele la acestea, ale Consiliului 
Judeţean Hunedoara şi instituţiilor publice aflate în finanţarea acestuia, la 31 decembrie 
2022; 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea componenței nominale, precum și a 
Regulamentului de organizare și funcționare ale Comisiei de evaluare a persoanelor 
adulte cu handicap Hunedoara; 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziției de servicii juridice specializate de 
asistență și reprezentare a intereselor Spitalului Județean de Urgență Deva în justiție; 
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10. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adițional la Documentul de 
Poziție din cadrul proiectului „SISTEM DE MANAGEMENT INTEGRAT AL 
DEȘEURILOR ÎN JUDEȚUL HUNEDOARA”; 

11. Întrebări, interpelări. 
    In conformitate cu prevederile art.135 alin.8 din Ordonanța de Urgență a 
Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, 
vă rog să aprobați suplimentarea ordinii de zi cu următoarele proiecte de hotărâre: 

- Proiect de hotărâre privind aprobarea notei conceptuale și a temei de proiectare 
pentru obiectivul de investiții ”Creșterea eficienței energetice și reabilitarea imobilului 
Palat Administrativ, B-dul 1 Decembrie 1918, nr. 28”; 

- Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului propriu al Județului 
Hunedoara pe anul 2023, virările de credite bugetare în cadrul aceluiași capitol al 
bugetului, precum și modificarea programului de investiții, anexă la buget; 

- Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării programului de investiții finanțat din 
bugetul creditelor interne,  pe anul 2023; 

- Proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării creditelor bugetare aprobate 
Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Hunedoara,  pe anul 
2023, precum și modificarea programului de investiții, anexă la buget; 

- Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri și cheltuieli  al 
Spitalului Județean de Urgență Deva, virările de credite bugetare în cadrul aceluiași 
capitol al bugetului precum și modificarea programului de investiții, anexă la bugetul 
de venituri și cheltuieli pe anul 2023; 

    Se supune la vot proiectul ordinii de zi astfel suplimentat: 
- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Ordinea de zi a fost aprobată cu unanimitate de voturi (33). 
 
    Nistor Laurențiu: 
      Dau cuvântul domnului secretar general. 
    Dan Daniel: 
    Vă informăm că proiectele de hotărâre ce vor fi supuse votului dumneavoastră 
îndeplinesc condițiile art.136 din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr.57/2019 privind 
Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, fiind însoțite de referatele de 
aprobare, rapoartele de specialitate al compartimentelor de resort și de avizele comisiilor de 
specialitate. 
 

I. 
 
    Se prezintă proiectul de hotărâre pentru modificarea art.1 alin.1 din Hotărârea 
Consiliului Județean Hunedoara nr.87/2023 privind aprobarea încheierii unui contract de 
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comodat între Județul Hunedoara, prin Consiliul Județean Hunedoara, și Centrul de Cultură 
și Artă al Județului Hunedoara. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă avizul Comisiei de 
studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, administrarea domeniului public și privat 
al județului. 
       Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă avizul Comisiei 
juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la vot proiectul de 
hotărâre pentru modificarea art.1 alin.1 din Hotărârea Consiliului Județean Hunedoara 
nr.87/2023 privind aprobarea încheierii unui contract de comodat între Județul Hunedoara, 
prin Consiliul Județean Hunedoara, și Centrul de Cultură și Artă al Județului Hunedoara: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi (33). 
 

II. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind validarea rezultatului examenului 
organizat în vederea ocupării funcţiei vacante de şef Serviciu Anatomie Patologică din 
cadrul Spitalului Judeţean de Urgenţă Deva. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Ștefănie Maria prezintă avizul Comisiei pentru 
activități științifice, educație, culte, cultură, sport, tineret, sănătate, protecție socială. 
     Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă avizul Comisiei 
juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la vot proiectul de 
hotărâre validarea rezultatului examenului organizat în vederea ocupării funcţiei vacante de 
şef Serviciu Anatomie Patologică din cadrul Spitalului Judeţean de Urgenţă Deva: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi (33). 
 

III. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind solicitarea de preluare  temporară în 
administrarea Consiliului Judeţean Hunedoara a drumului județean DJ 666B cuprins între 
km 0+000 și km 5+750, drum intravilan aflat în administrarea Consiliului Local al Orașului 
Aninoasa, în vederea realizării unor lucrări de reabilitare și modernizare. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
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    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă avizul Comisiei de 
studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, administrarea domeniului public și privat 
al județului. 
       Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă avizul Comisiei 
juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la vot proiectul de 
hotărâre privind solicitarea de preluare  temporară în administrarea Consiliului Judeţean 
Hunedoara a drumului județean DJ 666B cuprins între km 0+000 și km 5+750, drum 
intravilan aflat în administrarea Consiliului Local al Orașului Aninoasa, în vederea realizării 
unor lucrări de reabilitare și modernizare: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi (33). 
 
 

IV. 
 

   Se prezintă proiectul de hotărâre privind solicitarea de preluare temporară în 
administrarea Consiliului Judeţean Hunedoara a drumului  vicinal care face legătura între 
drumul județean   DJ 668B și Mănăstirea Măgura de la km 0+000 la km 1+000: pășune 
Meret aparţinând proprietăţii publice a Comunei Mărtinești, în vederea realizării unor lucrări 
de modernizare și reabilitare. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă avizul Comisiei de 
studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, administrarea domeniului public și privat 
al județului. 
       Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă avizul Comisiei 
juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la vot proiectul de 
hotărâre privind solicitarea de preluare temporară în administrarea Consiliului Judeţean 
Hunedoara a drumului  vicinal care face legătura între drumul județean   DJ 668B și 
Mănăstirea Măgura de la km 0+000 la km 1+000: pășune Meret aparţinând proprietăţii 
publice a Comunei Mărtinești, în vederea realizării unor lucrări de modernizare și reabilitare: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi (33). 
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V. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea unui act adițional la 
Contractul de administrare încheiat între Județul Hunedoara, prin Consiliul Județean 
Hunedoara, și Spitalul Județean de Urgență Deva. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă avizul Comisiei de 
studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, administrarea domeniului public și privat 
al județului. 
       Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă avizul Comisiei 
juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la vot proiectul de 
hotărâre privind aprobarea unui act adițional la Contractul de administrare încheiat între 
Județul Hunedoara, prin Consiliul Județean Hunedoara, și Spitalul Județean de Urgență 
Deva: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi (33). 
 
 

VI. 
 

  Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea situațiilor financiare pe 
anul 2022 ale S.C. APA PROD S.A. DEVA. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă avizul Comisiei de 
studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, administrarea domeniului public și privat 
al județului. 
    Domnul consilier județean Petruș Adrian prezintă avizul Comisiei pentru 
servicii publice, societăți și regii autonome, turism. 
       Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă avizul Comisiei 
juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor omului și a libertăților cetățenești. 
  Gligor Dorin Oliviu: 
  Domnule președinte, la acest punct nu votez. 
  Socaci Andrei: 
  Domnule președinte, la acest punct nu votez. 
    Domnul consilier județean Gligor Dorin Oliviu și domnul consilier județean 
Socaci Andrei  nu participă la adoptarea acestui proiect de hotărâre, astfel încât numărul 
voturilor exprimate la acest punct este 31. 
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    Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la vot proiectul de 
hotărâre privind aprobarea situațiilor financiare pe anul 2022 ale S.C. APA PROD S.A. 
DEVA: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi (31). 
 

VII. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie a 
bugetului propriu al judeţului Hunedoara şi a situaţiilor financiare anuale, inclusiv anexele la 
acestea, ale Consiliului Judeţean Hunedoara şi instituţiilor publice aflate în finanţarea 
acestuia, la 31 decembrie 2022. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă avizul Comisiei de 
studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, administrarea domeniului public și privat 
al județului. 
       Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă avizul Comisiei 
juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la vot proiectul de 
hotărâre privind aprobarea contului de execuţie a bugetului propriu al judeţului Hunedoara şi 
a situaţiilor financiare anuale, inclusiv anexele la acestea, ale Consiliului Judeţean 
Hunedoara şi instituţiilor publice aflate în finanţarea acestuia, la 31 decembrie 2022: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi (33). 
 

VIII. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea componenței nominale, 
precum și a Regulamentului de organizare și funcționare ale Comisiei de evaluare a 
persoanelor adulte cu handicap Hunedoara. 
    Doamna consilier județean Ștefănie Maria prezintă avizul Comisiei pentru 
activități științifice, educație, culte, cultură, sport, tineret, sănătate, protecție socială. 
    Domnul consilier județean Hirghiduși Ion prezintă avizul  Comisiei privind 
cooperarea interinstituțională, dezvoltare regională și fonduri europene.   
    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă avizul Comisiei 
juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la vot proiectul de 
hotărâre privind aprobarea componenței nominale, precum și a Regulamentului de 



8 
 

organizare și funcționare ale Comisiei de evaluare a persoanelor adulte cu handicap 
Hunedoara: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi (33). 
 
 

IX. 
 

     Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea achiziției de servicii 
juridice specializate de asistență și reprezentare a intereselor Spitalului Județean de 
Urgență Deva în justiție. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă avizul Comisiei de 
studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, administrarea domeniului public și privat 
al județului. 
       Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă avizul Comisiei 
juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor omului și a libertăților cetățenești. 

Bădin Ion: 
  Domnule președinte, la acest punct nu votez. 
  Demeter Ioan: 
  Domnule președinte, la acest punct nu votez. 
    Domnul vicepreședinte Bădin Ion și domnul consilier județean Demeter Ioan  
nu participă la adoptarea acestui proiect de hotărâre, astfel încât numărul voturilor exprimate 
la acest punct este 31. 
    Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la vot proiectul de 
hotărâre privind aprobarea achiziției de servicii juridice specializate de asistență și 
reprezentare a intereselor Spitalului Județean de Urgență Deva în justiție: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi (31). 
 

X. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adițional 
la Documentul de Poziție din cadrul proiectului „SISTEM DE MANAGEMENT INTEGRAT AL 
DEȘEURILOR ÎN JUDEȚUL HUNEDOARA”. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
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    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă avizul Comisiei de 
studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, administrarea domeniului public și privat 
al județului. 
    Domnul consilier județean Petruș Adrian prezintă avizul Comisiei pentru 
servicii publice, societăți și regii autonome, turism. 
       Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă avizul Comisiei 
juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor omului și a libertăților cetățenești. 
  Ciodaru Iulian Dacian: 
  Domnule președinte, la acest punct nu votez. 
    Domnul consilier județean Ciodaru Dacian Iulian nu participă la adoptarea 
acestui proiect de hotărâre, astfel încât numărul voturilor exprimate la acest punct este 32. 
    Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la vot proiectul de 
hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adițional la Documentul de Poziție din cadrul 
proiectului „SISTEM DE MANAGEMENT INTEGRAT AL DEȘEURILOR ÎN JUDEȚUL 
HUNEDOARA”: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi (32). 
 
 

XI. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea notei conceptuale și a 
temei de proiectare pentru obiectivul de investiții ”Creșterea eficienței energetice și 
reabilitarea imobilului Palat Administrativ, B-dul 1 Decembrie 1918, nr. 28”. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă avizul Comisiei de 
studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, administrarea domeniului public și privat 
al județului. 
    Domnul consilier județean Șpan Ioan prezintă avizul Comisiei privind 
organizarea, dezvoltarea urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecția mediului, 
conservarea monumentelor istorice și de arhitectură.  
       Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă avizul Comisiei 
juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la vot proiectul de 
hotărâre privind aprobarea notei conceptuale și a temei de proiectare pentru obiectivul de 
investiții ”Creșterea eficienței energetice și reabilitarea imobilului Palat Administrativ, B-dul 1 
Decembrie 1918, nr. 28”: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 
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    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi (33). 
 
 

XII. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului 
propriu al Județului Hunedoara pe anul 2023, virările de credite bugetare în cadrul aceluiași 
capitol al bugetului, precum și modificarea programului de investiții, anexă la buget. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă avizul Comisiei de 
studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, administrarea domeniului public și privat 
al județului. 
       Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă avizul Comisiei 
juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la vot proiectul de 
hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului propriu al Județului Hunedoara pe anul 2023, 
virările de credite bugetare în cadrul aceluiași capitol al bugetului, precum și modificarea 
programului de investiții, anexă la buget: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi (33). 
 

XIII. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea modificării programului de 
investiții finanțat din bugetul creditelor interne,  pe anul 2023. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă avizul Comisiei de 
studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, administrarea domeniului public și privat 
al județului. 
       Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă avizul Comisiei 
juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la vot proiectul de 
hotărâre privind aprobarea modificării programului de investiții finanțat din bugetul creditelor 
interne,  pe anul 2023: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi (33). 
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XIV. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea suplimentării creditelor 
bugetare aprobate Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Hunedoara,  
pe anul 2023, precum și modificarea programului de investiții, anexă la buget. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă avizul Comisiei de 
studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, administrarea domeniului public și privat 
al județului. 
    Doamna consilier județean Ștefănie Maria prezintă avizul Comisiei pentru 
activități științifice, educație, culte, cultură, sport, tineret, sănătate, protecție socială. 
    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă avizul Comisiei 
juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la vot proiectul de 
hotărâre privind aprobarea suplimentării creditelor bugetare aprobate Direcției Generale de 
Asistență Socială și Protecția Copilului Hunedoara,  pe anul 2023, precum și modificarea 
programului de investiții, anexă la buget: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi (33). 
 

XV. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de 
venituri și cheltuieli  al Spitalului Județean de Urgență Deva, virările de credite bugetare în 
cadrul aceluiași capitol al bugetului precum și modificarea programului de investiții, anexă la 
bugetul de venituri și cheltuieli pe anul 2023. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă avizul Comisiei de 
studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, administrarea domeniului public și privat 
al județului. 
    Doamna consilier județean Ștefănie Maria prezintă avizul Comisiei pentru 
activități științifice, educație, culte, cultură, sport, tineret, sănătate, protecție socială. 
    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă avizul Comisiei 
juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor omului și a libertăților cetățenești. 
    Domnul vicepreședinte Bădin Ion și domnul consilier județean Demeter Ioan 
nu participă la adoptarea acestui proiect de hotărâre, astfel încât numărul voturilor exprimate 
la acest punct este 31. 

Bădin Ion: 
  Domnule președinte, la acest punct nu votez. Soția mea e directorul economic 
al Spitalului Județean de Urgență Deva. 



12 
 

  Demeter Ioan: 
  Domnule președinte, la acest punct nu votez. 
    Domnul vicepreședinte Bădin Ion și domnul consilier județean Demeter Ioan  
nu participă la adoptarea acestui proiect de hotărâre, astfel încât numărul voturilor exprimate 
la acest punct este 31. 
    Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la vot proiectul de 
hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri și cheltuieli  al Spitalului Județean 
de Urgență Deva, virările de credite bugetare în cadrul aceluiași capitol al bugetului precum 
și modificarea programului de investiții, anexă la bugetul de venituri și cheltuieli pe anul 
2023: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi (31). 
 

 
x 

    x     x 
 
 

  Nistor Laurențiu:  
   Întrebări și interpelări. 
  Bârea Vasile:  
   Domnule președinte, aș dori să felicit conducerea Consiliului Județean 
Hunedoara, Direcția Generală de Administrare Monumente și Promovare Turistică a 
Județului Hunedoara, Centrul de Cultură și Artă al Județului Hunedoara, Primăria Baia de 
Criș, Parohia Ortodoxă Țebea, pentru modul în care au fost organizate manifestările 
dedicate Zilei eroilor la Țebea, în Panteonul de la Țebea. Într-adevăr, ieri la Praznicul 
Înălțării Domnului au fost acolo niște activități înălțătoare și au fost – să zic așa - niște 
manifestări deosebite din punct de vedere religios, din punct de vedere istoric, din punct de 
vedere patriotic și cultural, niște trăiri deosebite și merită să fie repetate asemenea acțiuni 
deosebite de suflet românesc, mai ales că anul viitor se vor împlini 200 de ani de la 
nașterea eroului națiunii române Avram Iancu. A fost ales acel loc foarte bine având în 
vedere că avem o seamă de eroi de seamă ai județului Hunedoara înmormântați acolo, dar 
și simpli eroi, unii din ei nici nu au numele, eroi necunoscuți, cei care au murit pe câmpul de 
luptă în al doilea război mondial.  

De asemenea, aș dori, pentru că tot suntem la capitolul aniversări, să 
amintesc că săptămâna viitoare, marți, pe 30 mai, este Ziua Armei Geniu, iar noi încă mai 
avem în județul Hunedoara unități de geniu și trebuie să le urăm la mulți ani acestor bravi 
ostași ai Armatei Române, geniștii, cei care pot greși doar o dată, deoarece a doua oară nu 
mai au ocazia și în cinstea acestor luptători din arma geniu, în urma războiului balcanic și al 
primului război mondial, a fost ridicată celebra statuie Leul, din fața Palatului Cotroceni din 
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București; poate mulți dintre dumneavoastră ați văzut-o, ea este dedicată militarilor din arma 
geniu.  

De asemenea, tot săptămâna viitoare pe 31 mai, va fi miercuri, este Ziua 
Rezervistului. Este impropriu zis rezervist militar, pentru că numai militarii au rezerviști, cei 
de la fotbal se numesc rezerve. Deci, e ziua rezervistului și de asemenea să le urăm 
rezerviștilor multă sănătate și îndeplinirea tuturor dorințelor. Vă mulțumesc! 
  Nistor Laurențiu:  
   Vă mulțumesc și eu domnule general și vă felicit pentru modul în care ați 
expus ceea ce s-a întâmplat ieri și chiar vă spun că a fost ceva de suflet. Vă felicit că nu ați 
spus că și politic, că efectiv activități politice acolo nu s-au desfășurat, decât ceea ce ați 
spus dumneavoastră, cu foarte bună acuratețe. Din păcate nu am prea văzut foarte mulți 
consilieri județeni și trebuia să vă văd pe toți acolo. Dar se apropie, să zic așa, momentul 
când trebuie să dăm raportul în fața populației, am înțeles, fiecare mai stă pe lângă coliba 
unde își desfășoară activitatea, să fie văzut acolo, dar repet, evenimentul de la Țebea este 
chiar unul deosebit și e foarte bine că-l marcăm an de an, fiindcă memoria noastră trebuie 
să ne fie vie la asemenea evenimente.  

Doamne ajută și sperăm că la anul va fi mai frumos! 
Altcineva dacă dorește să intervină. Domnul Chiș, vă rog. 

  Chiș Alexandru:  
   Domnule președinte, aștept momentul când punem paharul pe bord plin cu 
coniac și să venim amândoi în mașină de la Cristur până la Sântuhalm. Asta e unu.  
   Doi. Referitor la ziua de ieri, stimați colegi, domnule președinte, domnule 
Costel Avram, administratorul public al județului, anul trecut, la Țebea, s-a întâmplat 
următorul fenomen: dacă noi consilierii județeni care toată luna, așa cum bine spuneați 
dumneavoastră domnule președinte că vin toți și cer, dar nimeni nu dă nimic; nu suntem în 
stare să ne organizăm la comemorarea singurului erou național al României, atunci ce să 
mai vorbim.  

Plec de dimineață, ajung la orele 08:30 acolo, nici măcar să te bage în seamă, 
mergi mai încolo, dă-i drumul mai încolo…păi îmi venea să mă dau jos, că dacă aveam un 
automat atunci ca și la revoluție îi curățam pe toți. Și veneau mașinile și autobuzele și 
microbuzele din Arad, Timiș, Cluj și aveau locurile stabilite unde parcau și noi nu puteam să 
ne ducem cu mașina noastră. Înțeleg pe de-o parte că, dacă ne ducem toți cu mașinile 
particulare, ocupăm un teren foarte mare, dar atunci am rugămintea ca pentru mai la 
toamnă când o fi iar și în special pentru la anul, să avem un loc stabilit al nostru al 
Hunedoarei, unde parcăm microbuze, autobuze și apropos de microbuze și autobuze, de ce 
consiliul județean nu poate să aibă un autobuz de 50-60 de locuri? Eu vă spun sincer, ieri 
am vrut să plec. N-am putut să plec datorită faptului că s-au depus coroane și la noi la 
Hunedoara, preasfințiile lor care ne-au ținut o oră jumătate în picioare după programul care-l 
anunțaseră și atunci au venit cu povești de popă beat, ca să spun așa. Că am venit, numai 
că nu m-au lăsat colegii și domnul Mircea Popa, care e viceprimar, că numai el a fost acolo, 
mi-a zis Chișule eu nu am ce să fac! Păi cum nu ai ce să faci măi Mircea, că tu ești 
viceprimar? Dacă primarul nu e aici, tu preiei. Am vrut să mă duc să-l scot pe preot afară, 
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păi tu îmi faci politică în biserică o oră jumătate după programul care l-ai anunțat? Păi cum 
se poate așa ceva? Și ce politică, că să nu vă povestesc, că n-are rost să vă prelungesc 
timpul.  

Aș avea următoarea rugăminte, la toți colegii și la dumneavoastră domnule 
președinte și domnule Costel Avram, să facem în așa fel ca pe viitor, indiferent c-o să mai 
fim că n-o să mai fim, cum o să fie, să aibă consiliul județean un autobuz, care să scrie CJ 
pe el, de 50-60 de locuri și în momentul când există asemenea chestii la distanță mai mare, 
aici ne întâlnim, ne urcăm în el și plecăm la fața locului. Păi mai mare rușinea domnule.  

Vă mulțumesc frumos! 
  Nistor Laurențiu:  
   Vă mulțumesc și eu domnul Chiș pentru intervenție, chiar la obiect așa, cu 
anumite imperfecțiuni, asta-i viața. Nu-mi doresc, știu la ce ați bătut apropoul, așa subtil, ca 
să punem paharul de coniac pe bordul mașinii să nu se verse. Și dacă aș face drumul acela 
de așa natură, tot n-aș avea curajul să pun paharul de coniac pe bordul mașinii că mă 
filmează presa, televiziunile și pe urmă apare uite bețivul la volan. Asta unu.  
   Doi. Sunt trist că anul trecut am făcut o mare porțiune din drumul acela și care 
chiar poți să pui paharul și pe bord și pe portbagaj că nu-l zboară nici vântul dacă e plin și e 
de sticlă, dar nu ați invitat să punem paharul anul trecut. Să înțeleg că asta e o provocare, 
să vedeți dacă putem sau nu putem.  

Și ca să vă răspund la provocare corect, da, avem în vizorul nostru și acest 
drum anul acesta, dar v-o spun tot atât de sincer, s-ar putea să facem doar o jumătate din el 
fiindcă mai sunt zone în județ, altă parte a județului, sunt atât de multe zone care trebuie 
făcute. Vă dau un exemplu: acum două săptămâni am fost la sfințirea unei biserici din 
Runcu Mare, comuna Lelese. Când am intrat pe drumul acela județean, mie mi-a fost rușine 
să spun că ăsta-i drum județean. Am avut a doua zi luni întâlnire cu colegii mei, cu domnul 
administrator, cu toți și vreau să vă spun puteți să mergeți să-l vedeți. Iarăși nu se mișcă 
coniacul în pahar, domnule Chiș. Care trece prin Govăjdia, frumos, foarte frumos. Plus, am 
băgat în continuare să terminăm până în Lelese, ca să nu ne acuze lumea că facem numai 
la pesediști, am băgat, am făcut, cum mergi către o comună tot pesedistă, dar parcă 
primarul e liberal, către, de la Vețel în sus, către Feregi, încă 3 km, pentru că era distrus 
drumul și nu se putea, am pietruit 3 km la Primăria Bunila, primarul iarăși penelist, ca să nu 
ne acuze lumea că facem…și iată că și pot să nu mai continui că lucrările continuă tot la o 
comună pesedistă penelistă, la Balșa, primar penelist, dar noi nu ținem cont, v-am mai spus 
odată, noi nu ținem cont de culoarea politică a primarului. Fiindcă cetățenii de acolo nu au 
voie să sufere din cauza asta și niciodată să nu facem treaba asta, să ne facem 
administrația. Balșa sperăm că îl terminăm anul ăsta, un drum de excepție, de la Balșa până 
la Curechiu, leagă două comune, Balșa și Bucureșcii Bradului, iar cetățenii din Brad și din 
zona Bradului au posibilitatea să vină la Geoagiu acum pe zona aia fără teamă că nu mai 
încap cu mașina pe un drum județean, fără teamă. Se face un drum de 6,5 m lățime, 
aproape cât drumul național.  

Deci foarte frumos, nu vă țin acum de vorbă, că multe, multe alte drumuri; am 
fost la Costești odată și din mașină, domnul Popa și domnul Țambă care e on-line, poate să 
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ne confirme, din mașină am numărat gropile. N-am avut siguranța că le-am numărat toate, 
dar i-am spus șefului de serviciu - domnul director Răchită, mâine dimineață omul care 
răspunde din partea consiliului județean de acest drum să fie la mine în birou. Pardon, nu, 
să meargă să numere gropile și la 12:00 să vină să spună câte sunt. Iar dacă numără mai 
puține decât am numărat eu, îl sancționez, înseamnă că n-a fost atent. Sigur că a venit la 
început și n-a numărat gropile, el a venit și le-a pozat. Eu nu te-am rugat să le pozezi, să-mi 
spui câte gropi sunt, că eu le-am numărat din mașină. Sigur, recunosc că am greșit cu vreo 
60 și ceva, din mersul mașinii, el a mers pe jos…382 de gropi, nu-i de glumă, nu-i de râs 
asta, sigur că s-a și făcut. Dar nu e necesar ca de fiecare dată președintele trebuie să 
meargă să depisteze ceva, sunt oameni care trebuie să răspundă de treburile astea și o să 
mai încercăm și cu presiuni, altfel decât cele ortodoxe.  

Faptul în sine că ieri la slujba care s-a oficiat v-a ținut o oră jumătate, eu 
consider că în funcție de păcatele care le are fiecare. Pe mine la Țebea nu m-au ținut atât, 
recunosc. Dați-mi voie să vă spun că nu ne putem băga în slujbele astea, n-avem voie și 
fiecare își face datoria, deci revin, domnul Chiș, anul acesta vom face jumătate.  

Am două propuneri, sunt două propuneri venite la mine și vreau s-o aleg pe 
cea mai bună. Să facem cele două benzi care vin de la Hunedoara, de unde am terminat, de 
la Cristur până la Deva, sau să facem cele patru benzi de la Cristur încoace până la 
jumătate și le-am făcut cele patru benzi? Dacă facem numai două le facem pe venire 
încoace că acela e cel mai rău, partea cea mai rea e drumul acela și facem anul celălalt 
restul, fiindcă vă rog să ne înțelegem, am votat bugetul aici cu toții, dacă am avea bani i-am 
da drumul.  

Am pornit investiția la podul de la Petrila, cei din Valea Jiului, poate mergeți să 
vedeți ce frumos e, am scos din nou pe SICAP drumul de la Uricani, Valea de Pești, frumos 
va fi iarăși.  

Și să vă mai spun că să nu-și mai consume unii reprezentanți ai unor partide 
politice să nu-și mai consume cerneala, pasta din pix sau să-i doară mâna scriind prostii. 
Am citit acum o doamnă, care cred că nici nu știa pe unde să urce bine pe la Prefectură și 
era pe aici și scrie acolo că nu se face Drumul Regelui.  

Da, stimați colegi, ieri, alaltăieri, pardon, dar dânsa nu are de unde să fie 
informată dacă nu citește. Ea citește instrucțiunile politice. Și vine să ni le predea nouă. Nu 
se potrivesc. Ei sunt de dreapta, eu sunt de stânga. Nu ne potrivim, dăm unul în altul sau 
luăm direcții diferite. Alaltăieri la ADR Vest s-a aprobat finalitatea, finanțarea Drumului 
Regelui cum știți cu toții, care e de la Săvârșin până la Vața. Este mare lucru. S-a aprobat și 
finanțarea pentru drumul de la Orăștie până la Costești, în luna iunie facem proiectare cu 
execuție, îi dăm drumul. Dar nu le poți face decât într-un mod legal, fiindcă nu vrem să fim 
chemați prin alte părți. Iar că unii se apucă să scrie ”de-a bolânda” sau cum se mai zice pe 
la țară, îi lăsăm să scrie. Că se fac de minune. Nimeni nu te poate mai de minune ca și cum 
te faci tu. Când te faci tu este foarte bine, dar noi avem obligația să spunem, dumneavoastră 
consilierii, eu președinte, toți colegii, să spunem cetățenilor că într-adevăr se face asta.  

Nu vin în fața dumneavoastră să vă spun că s-a început podul de la Petrila și 
el nu s-a început. Sau am făcut un drum…a mai venit odată o delegație din vreo 10 
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persoane la mine, din comuna Bunila. Și le-am spus, puteați să veniți cu 10 primari, faptul 
că ați venit dumneavoastră cetățenii aveți dreptate, 3 km de drum pietruit, te duci pe el nu-i 
nicio groapă. Acum când au văzut că sunt făcuți 3 km, mai trebuie făcuți 2…îi facem și cei 2, 
dar hai să facem 3 km la Bunila, mai facem dincolo alți 3, la fiecare să facem câte ceva, că 
nu putem să facem numai într-un loc.  

La Bătrâna, începem iarăși drumul și oamenii aceia, că ei mă aud pe câte unul 
spunând, pentru 20 de oameni face un drum, mai mare rușine ca asta nu poate fi. Inclusiv 
că sunt 10 sau 20 de oameni într-o localitate, noi trebuie să-i apreciem pe oamenii aceia că 
ei nu au părăsit satul românesc. Și nu au fugit la oraș și stau acolo, în niște condiții nu 
tocmai cum sunt la oraș. Dar stau și sunt mândri că sunt în satul acela al lor. Și atunci și noi 
avem obligația cel puțin morală să le facem un drum să meargă. Și drumul de la Bătrâna și 
vă rog să mă credeți că sunt 23 de km de drum, n-o să putem să-l asfaltăm niciodată, dar 
piatră amestecată cu zgură, se întărește foarte bine, poate merge omul ca lumea. Cam așa 
trebuie să vedem lucrurile.  

Sigur că ceea ce nu înțeleg iarăși unii concetățeni de-ai noștri, vin calamități, 
s-a rupt dealul, dealul la Visca, Vorța a căzut, a trecut de jumătatea drumului încolo, cum a 
căzut viitura. Nu facem, ba am făcut, am făcut proiect de hotărâre de guvern, ne zbatem 
pentru treaba asta și așteptăm să ne vină banii de calamități. Nu pot să cer bani de la 
guvern pe calamități și eu să-i bag pe cheltuieli ale consiliului județean, că nu se poate, 
trebuie să înțelegem și asta.  

Și ca să nu mai spună unii gazetari politici și pentru Aninoasa, doamna 
consilier ne poate spune, au venit cei 40 de milioane de lei, sunt în contul primăriei, acum ei 
se ocupă foarte tare să facă PUZ-ul, că asta este, există și lipsuri, după care să facă 
proiectarea cu execuția rapid, în așa fel încât până în toamnă cel puțin cei care sunt cazați 
acum în acele containere să aibă posibilitatea să-i bage în blocuri. Dar nu am stat, dacă nu 
le spunem să știe populația, să audă că totuși se face ceva, se duc ciripitorii ăștia politici, 
unii și spun ”ce să facă ăștia, ăștia numai se laudă la județ, nu fac nimic”. Iată că nu ne 
lăudăm, că facem.  

V-am spus de la început, nu-s omul să mă laud, sunt omul faptelor și fapte 
reale care se pot vedea și care se pot chiar pipăi, s-a făcut drumul, s-a făcut, uite, merg pe 
el și nu cade paharul de pe bord. Asta-i bună, e antologică.  

Alți colegi, domnul Muzsic, vă rog. 
                  Muzsic Robert Eugen:  
   Mulțumesc domnule președinte, dacă tot suntem la capitolul drumuri, vreau să 
vă aduc în atenția dumneavoastră și drumul care leagă Silvașu de Sus cu Mănăstirea 
Prislop. Chiar în curba la ieșire din localitate este o problemă foarte mare pentru că din 
cauza autocarelor și a celor care exploatează forestier în zonă s-a stricat foarte mult și chiar 
la mijlocul drumului între Silvașu de Sus și Mănăstirea Prislop, undeva pe dreapta a început 
să se surpe asfaltul. Cred că ar trebui să luăm măsuri pentru a rezolva această situație.  

Vă mulțumesc! 
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         Nistor Laurențiu:  
   Am înțeles și luni o să fie oamenii acolo să vedem despre ce e vorba. E foarte 
bine că nu spuneți treburile acestea. Îmi cer scuze domnul Chiș că am uitat să dau un 
răspuns cu microbuzul. Domnul Chiș, noi nu suntem societate de transport, să deținem 
mașini de transport, consiliul județean are un autocar, îl punem la dispoziție, dar cred că să 
mergi cu un autocar cu 14 oameni în el de la Deva la Vața nu-i chiar…dar ca să nu uit și n-o 
să uit, anul viitor, de acum are sarcină domnul Costel Avram, să se ocupe pentru Țebea, 
pentru serbările de la Țebea, ca toți consilierii județeni să fie în două microbuze, nu ducem 
autocarul că râde lumea de noi și să mergem, că dacă mergi cu mașina vă spun eu că n-o 
să aveți unde parca. Asta este, atâta lume vine acolo, nu putem, dar cu microbuzul, îl 
parcăm, ținem un loc și mergem.  

Domnule Costel, sper că după Țebea de anul viitor, la toamnă pardon, în 
septembrie, sper că domnul Chiș n-o să mai ridice problema asta.     
  Chiș Alexandru: 
    Domnule președinte, cu permisiunea dumneavoastră, îmi cer scuze, v-a 
plăcut gestul de anul trecut de la Festivalul Taragotului? Nu! Eu m-am simțit prost cu p 
mare. Eu dacă eram în locul dumneavoastră, o spun deschis aici, acel primar nu mai era 
astăzi acolo. Nu se poate așa ceva! Nu-i controlăm noi în totalitate pe primari, dar nici să 
facă ce a făcut cu dumneavoastră personal în special, eu am rămas blocat când m-a sunat, 
eu m-am dus acolo pe propria inițiativă că eu sunt iubitor de folclor, în special taragoturi și 
saxofoane și așa mai departe și am zis că mă duc.  

Altă tâmpenie pe care o fac când o organizează, ce-i mai important lasă ultima 
dată, la ora 09:00-10:00 seara. Rușine să le fie! La cei care organizează așa ceva. Dar ce-
au făcut ei cu dumneavoastră, sunteți conducătorul consiliului județean, totuși, indiferent că 
astăzi sunteți dumneavoastră de la PSD, mâine vor fi de la liberali, Goia Marcel sau cine o 
fi, nu se face așa ceva. Eu v-am spus, luați-mă pe mine bodyguardul dumneavoastră că 
promit că nu se va atinge nici musca dacă procedează așa. Mulțumesc! 
  Nistor Laurențiu: 
    Domnul Chiș, trageți învățăminte din ceea ce vă spun acum. Fii blând, fii 
drept, stăpâne. E mai bine așa, e mai bine așa. Auziți, de multe ori am trecut peste toate și 
suntem aici. N-are rost, că poate unii nu au judecat la un moment dat, să mergem să facem, 
n-are rost. Trecem cu toate.  

Dacă mai sunt intervenții? Nu mai sunt? Atunci am eu o intervenție. Eu am 
deosebita plăcere și a mea și sunt convins că și a dumneavoastră, să le urăm la mulți ani 
colegelor și colegilor noștri care în luna mai împlinesc un număr de ani. Nu ne uităm și nu îi 
întrebăm cât, doar ne uităm la fața lor și ne dăm seama că-i de 24-25, doamna Cristina 
Chivu născută la 1 mai, La mulți ani, felicitări, doamna Maria Ivăniși născută în 4 mai, La 
mulți ani, felicitări și să nu greșesc, nu doamna, domnul, domnul Ioan Rus născut în 24 mai. 
O lună frumoasă, La mulți ani la toată lumea! 
  Vă mulțumesc, vă recunosc că mai am un program foarte lung astăzi, la ora 
14:00 trebuie să mă duc până la Vețel, e o inaugurare și cu doamna consilier județean 
Ștefănie, mi se pare că și domnul Demeter mergeți pe acolo. Domnul Ștaier, disciplina la voi 
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la Vețel lasă de dorit. Noi vorbim aici să ne auzim cu toții, el vorbește la telefon. Acum cred 
că a pus radarul să ne prindă la Vețel.  

Mergem acolo, de acolo trebuie să mă duc până la Clopotiva și de la 
Clopotiva voi ajunge diseară la Maialul de la Orăștie. Și mâine vă invit pe toți la meci la 
Hunedoara. Eu vă spun sincer, am spus-o și la televizor ieri, le dorim la ambele echipe și 
Devei și Hunedoarei să intre în liga superioară.  
  Doamne ajută, vă mulțumesc. Declar închise lucrările ședinței.  
 
 
 
 
            PREȘEDINTE, 
           Laurențiu Nistor          SECRETAR GENERAL AL JUDEȚULUI, 
                   Daniel Dan 
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